
Fråga från Johan Elfver (M) till Hanna Svensson (S)

I revisionens granskning av investeringsprojekt nytt badhus framgick att i allt 
väsentligt har projektet hanterats bra av KS.

Det finns dock två rekommendationer, varav den andra är:

· Att fastställa projektmodell för större investeringsprojekt, förslagsvis med 
utgångspunkt i den projektmodell som arbetades fram inom projekt Ekerö badhus

Vår fråga till Hanna Svensson, KSO är:

o Hur kommer du tillse att detta implementeras och med återkoppling om när detta 
har gjorts av samhällsbyggnadsnämnden?


